
Republika Srpska: Uskoro javni poziv za izgradnju teromelektrane
Gacko 2

Izgradnja termoelektrane “Gacko dva” bila je tema razgovora prilikom nedavne posjete Kini
delegacije RS, a pregovori sa kompanijama iz ove zemlje nastavljeni su i nakon toga.
Izvršni direktor Rudnika i Termoelektrane “Gacko” Srđan Milović, koji je bio u delegaciji RS,
kaže da su blizu konačnog dogovora sa kompanijama iz Kine u vezi sa izgradnjom
termoelektrane “Gacko dva”.
“Za realizaciju ovog projekta zainteresovano je više kineskih partnera, a među njima se
najviše izdvajaju kompanije “Dongfang” i “Smek”. Za sada razmjenjujemo stručne i druge
informacije u vezi sa uslovima kreditiranja i finansiranja projekta. Očekujem da ćemo do
kraja idućeg mjeseca imati sve potrebne informacije kako bismo mogli raspisati javni poziv
za izbor preduzeća koje bi realizovalo ovaj projekat” – kazao je Milović.
U Ministarstvu industrije, energetike i rudarstva RS kažu da je u toku izrada studije
izvodljivosti i ekonomske opravdanosti nakon čega će biti donesene potrebne odluke o
gradnji termoelektrane Gacko 2.
“Investicije u energetiku doprinose ostvarivanju ekonomskih ciljeva, jer podstiču rast bruto
domaćeg proizvoda, povećavaju zaposlenost, doprinose niskoj i stabilnoj inflaciji i
pozitivnom saldu spoljnotrgovinskog bilansa. Svi ovi pokazatelji predstavljaju motive za
gradnju termoelektrane “Gacko dva” i drugih elektrana u RS” – kazali su u Ministarstvu
industrije, energetike i rudarstva.
U Ministarstvu industrije, energetike i rudarstva RS ističu da je, osim ulaganja u energetski
sektor, opredjeljenje i da “Elektroprivreda RS” ostane u većinskom vlasništvu Srpske uz
organizaciono restrukturisanje u skladu sa zahtjevima Trećeg energetskog paketa.
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